

ATTRACTIVE TERRITORIES FOR A SUSTAINABLE WORLD

TERRITORIAL DEVELOPMENT NETWORKS ARE PREPARING THEIR PARTICIPATION AT KIP EXPO 2015

KIP International School is working in organizing the exhibitions to be held under the KIP Pavilion at Expo 2015. KIP Pavilion, as emphasized by its title *Attractive territories for a sustainable world*, will valorize a series of worldwide undergoing experiences aimed at quality, integrated, and sustainable territorial development able to add value to food productions and their related traditional techniques and know-how.

Through this approach, KIP International School is working together with the following territorial development international Networks to plan how their respective experiences will be exhibited:

- Eco Regions Network INNER. The Network is promoting a set of methodologies to boost organic production through the adoption of a territorial development approach. The Network joins together ongoing experiences of territorial development in Austria, France, Hungary, Italy, Morocco, Portugal, Slovakia and Switzerland.
- *CittàSlow* Network. The Network promotes a different way of development, based on the improving of life quality, enlarging the philosophy of Slow Food to local communities and to town councils. The Network counts on city experiences from Australia, Austria, Belgium, Canada, China, Colombia, Denmark, Finland, France, Germany, Great Britain, Hungary, Iceland, Ireland, Italy, Japan, Netherlands, New Zealand, Norway, Poland, Portugal, South Africa, South Korea, Spain, Sweden, Switzerland, Taiwan, Turkey, Turkish Rep.of North Cyprus, and United States of America.
- Mediterranean Diet Network. The Mediterranean Diet, scientifically encoded by Ancel Keys and recognized by UNESCO as world heritage, generated an international network which includes communities from Cyprus, Croatia, Greece, Italy, Morocco and Spain.
- *Compagnia dei Parchi* Network. This network brings together territorial development experiences of 15 Italian Parks and ongoing experiences in Albania, Spain and Tunisia.

At the same time, KIP International School is working with a wide range of partners and thematic networks adopting the approach of territorial development, to plan their exhibitions at KIP Pavilion during Expo 2015, such as the World Agricultural Heritage Foundation, the Slow Tea network, and social economy experiences networks. Exhibitions with authors of innovative technologies, universities and other actors engaged in territorial development are also being planned.

To know more

详情请参考

[EXPO Milan 2015 website](#)



[KIP Pavilion presentation in Chinese](#)
[KIP Pavilion presentation in English](#)
[KIP Pavilion presentation in Italian](#)

[KIP Pavilion Expo Theme Statement](#)

“魅力土地 –永恒世界”
地区发展工作者正在积极组织参加KIP馆活动

KIP国际学院正在紧密组织2015米兰世博会KIP馆的各展览活动。正如KIP馆的标题“魅力土地-永恒世界”所阐述的概念，KIP积极吸收世界各国优质、整体、可持续地区发展，促进食品生产安全、促进传统工艺技术的价值再发现的工作者加入KIP馆的活动。

KIP国际学校正与下列国际网络合作，展示推广双方各自的发展经验：

- INNER生态区网络。通过地区发展方案，该网络推广了一系列提高有机生产的方法。这个生态区网络连接了奥地利、法国、匈牙利、意大利、摩洛哥、葡萄牙、斯洛伐克和瑞士等过的国土开发经验。
- “慢城市”网络。这个网络以推广注重生活品质提高、向社区和乡镇推广“慢食主义”的不寻常发展方式，网罗澳大利亚、奥地利、比利时、加拿大、中国、哥伦比亚、丹麦、芬兰、法国、德国、英国、匈牙利、冰岛、爱尔兰、意大利、日本、荷兰、新西兰、挪威、波兰、葡萄牙、南非、韩国、西班牙、瑞典、瑞士、台湾、土耳其、北塞浦路斯共和国和美国等国家和地区多个城市的经验。
- 地中海饮食文化网络。地中海饮食文化由著名学者安瑟尔凯斯（Ansel Keys）定义，并被联合国教科文组织列入世界非物质文化遗产名录。它的国际网络涵盖塞浦路斯、克罗地亚、希腊、意大利、摩洛哥和西班牙的众多团体。
- “公园开发企业网络”。该网络汇集了15家意大利公园开发经验以及阿尔巴尼亚、西班牙和突尼斯正在开发中的公园开发者经验。



与此同时，KIP国际学校遵循区域发展原则，与世界各地合作伙伴以及主题网络进行广泛合作，共同计划他们在2015世博会KIP馆的展览和活动，例如世界农业遗产基金会、“慢茶”网络以及其他社会经济经验网络。与技术创新发展工作者、高校以及其他地区发展工作者的共同活动也正在筹划中。